
Jegyzőkönyv 

Készült: Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. december 22-én 
15, 15 órakor megtartott rendkívüli nyílt ülésén. 

Ülés helye: Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
4122 Gáborján, Fő u. 106. szám 

Jelen vannak: Mező Gyula polgármester, Baranyai Endre alpolgármester, Koszorus-Titi 
Andrea, Sándorné Bunyik Andrea, Micskei Tamás képviselők. 

A napirendi pontok megtárgyalásán részt vesz: Jenei Attila jegyző, Bodnárné Molnár 
Anikó jegyzőkönyvvezető 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a védőnői szolgálat további működtetéséről 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Különfélék 
Ea: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Megállapítom, hogy a megválasztott 5 fő képviselő-testületi 
tagból 5 fő jelen van, így a képviselő-testület 5 fővel határozatképes. A különfélék napirendi 
pont keretében javaslom megtárgyalásra a következő előterjesztést: 
N Tájékoztató pályázatokról 

Ea: Mező Gyula polgármester 
B/ Előterjesztés a polgármester jutalmazására 

Ea: Baranyai Endre alpolgármester 

Mező Gyula: 
Kérem a képviselő-testületet, hogy a javasolt napirendi pontokat a kiegészítéssel együtt 
fogadja el. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendet fogadta el a ki: 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a védőnői szolgálat további működtetéséről 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Különfélék 
NTájékoztató pályázatokról 
Ea. Mező Gyula polgármester 
B/ Előterjesztés a polgármester jutalmazására 
Ea: Baranyai Endre alpolgármester 
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1. napirendi pont Előterjesztés a védőnői szolgálat további működtetéséről 

Mező Gyula: 
Tájékoztatom a tisztelt képviselő-testületet, hogy a védőnő 2022. január l-től vállalkozásban 
szeretné folytatni településünkön a tevékenységét. Amit eddig a védőnői szolgálat 
finanszírozására kaptunk a költségvetésbe nem volt elég, még ki kellett pótolni. Azért 
szeretné vállalkozásban folytatni a tevékenységét, mert úgy jobban járna anyagilag, nekünk 
pedig fontos, hogy ne mondjon fel, tovább működjön a védőnői szolgálat. A lakosság ebből a 
változásból semmit nem fog észre venni. Véleményem szerint hozzá kellene járulnunk ehhez, 
hiszen így továbbra is biztosítva lenne községünkben a védőnői ellátás. Ehhez kérném a 
képviselő-testület véleményét. 

Koszorus-Titi Andrea: 
Teljes mértékben egyetértek vele. Nagyon fontos, hogy tovább működjön a településen a 
védőnői szolgálat. 

Mező Gyula: 
A védőnő munkájával teljes mértékben meg vagyunk elégedve, nem volt eddig vele 
kapcsolatban semmi probléma. 

Koszorus-Titi Andrea: 
Berettyóújfaluban már régóta vállalkozásban végzi a munkáját. 

Micskei Tamás: 
Véleményem szerint mindegy, hogy alkalmazottként, vagy vállalkozóként dolgozik, ha el 
akar menni, akkor úgy is megteszi. 

Mező Gyula: 
A rezsi továbbra is minket terhelne, de két napot van itt hetente, az áram-, víz- és 
gázfogyasztás nem lesz jelentős, hiszen kicsi a helyiség. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

26/2021. (XIl.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. §-ban meghatározott jogkörében 
eljárva megtárgyalta az előterjesztést és úgy döntött, hogy a területi ellátási kötelezettséggel 
gáborjáni alapellátási körzetben, területi védőnői tevékenység végzésére feladatellátási 
szerződést köt 2022. január 1. napjától a Matemitas-2001 Kkt-val (4100 Berettyóújfalu, 
Orbán Balázs tér 3., adószám: 21080595-1-09, cégjegyzékszám: 09-03-000377, képviseli 
Orsovszkiné Bittman Gyöngyi) Orsovszkiné Bittman Gyöngyi védőnő (nyilvántartási szám: 
120728) személyes közreműködési kötelezettségével. A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, 
hogy a Matemitas-2001 Kkt. finanszírozási szerződést kössön a Nemzeti Egészségügyi 
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Alapkezelővel a Gáborján község közigazgatási területét lefedő védőnői körzet, valamint az 
általa ellátott iskola-egészségügyi védőnői feladatok közvetlen finanszírozása céljából. 
A Képviselő-testület a területi védőnői tevékenység céljára a Gáborján, Fő u. 81. szám alatti 
önkormányzati tulajdonú épületben található védőnői rendelőt és a hozzá tartozó helyiségeket 
(vizsgáló, váróterem, takarítószertár, szociális helyiségek) térítésmentesen Orsovszkiné 
Bittman Gyöngyi védőnő rendelkezésére bocsátja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a feladat-ellátási szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

5. napirendi pont Különfélék 
A/Tájékoztató pályázatokról 

Mező Gyula: 
Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a belvízelvezetéssel kapcsolatos 
pályázatunk holnap közbeszerzésre lesz feltéve. Nagyon nehezen jutottunk el idáig, sok 
problémát kellett megoldanunk. Az elmúlt testületi ülésen felvetődött, hogy a faluház 
udvarára építenénk egy nagy filagóriát. Kértem, hogy mindenki gondolkozzon rajta és újra 
visszatérünk rá. Ezzel kapcsolatosan a napokban kerül sor egyeztetésre. Megkérdezem, hogy 
támogatja-e a képviselő-testület ezt az ötletet? A piactér felújításával kapcsolatban annyi 
probléma van, hogy ez kereskedelmi tevékenységnek minősül és az ÁFA-t nem tudjuk 
visszaigényelni. De egy másik pályázat keretében valószínűleg lesz lehetőség ennek a 
visszaigénylésére. A ravatalozó tetejének felújítása is befejeződött. A temető fejlesztését 
jövőre a Magyar Falu Program keretében szeretnénk folytatni . Egy temetőhöz illő kerítést 
szeretnénk megcsináltatni. Később az öregebb fákat is le kell cserélni. Amennyiben erre lesz 
lehetőség, ki fogjuk használni. 

Baranyai Endre: 
Én kimentem megnézni a ravatalozó tetejét, nagyon szépen meg lett csinálva. A színe is jó. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
A ravatalozónál majd az autóknak is kellene valami parkolási lehetőséget kialakítani , mert ha 
sár van akkor a parkolás problémát okoz. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata. 

5. napirendi pont Különfélék 
B/Előterjesztés a polgármester jutalmazására 

Baranyai Endre: 
Nekem lenne egy javaslatom a Képviselő-testület számára. A Polgármester Úrnak három havi 
bérének megfelelő jutalmat szeretnék megszavaztatni, ha hozzájárul a Képviselő-testület. 
Véleményem szerint nagyon jól végzi a munkáját, rengeteg pályázatot nyertünk, amely 
következtében szépen fejlődik a falu. A közmunkaprogram is leköti minden idejét, de erre 
szükség is van, hiszen így sok családnak megélhetést tud az önkormányzat biztosítani. Én úgy 
érzem, hogy ezt a lelkiismeretes munkát ezzel a jutalommal honorálhatjuk. 
Kérem, hogy aki az indítványommal egyetért az kézfeltartással jelezze. 

3 



A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 5-en 
szavaztak, a képviselő-testület 3 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

27/2021. (XII.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő testülete megtárgyalta a polgármester 
jutalmazásáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy Mező Gyula polgármestert - 2021. évi 
munkájának elismeréseként - 3 havi illetményének megfelelő jutalomban részesíti. 

Felkéri Jenei Attila jegyzőt, hogy az összeg számfejtéséről és kifizetéséről gondoskodni 
szíveskedjen. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Jenei Attilajegyző 

Mező Gyula: 
Köszönöm szépen az elismerő szavakat, természetesen nagyon jól esnek. A településünkre az 
elmúlt öt évben egy milliárd forint lett elköltve, ami látványos is. A következő években 
felújításra kerül a falu végétől a temetőig vezető út, valamint a Szántó Kovács János utca 
folytatása, valamint a piactér is megújul. Ma kaptam meg a településfejlesztési intenzitási 
programot újra. Az volt a tervünk, hogy egy fácán neveldét építünk a Hajnal utcán. Ez újra 
lett gondolva és célszerű lenne, ha a jelenleg is meglévő fácánneveldét meghagynánk, mert ha 
másikat építünk azt a közmunka programban nem támogatják. Elgondolásunk szerint inkább 
csirkéket kellene nevelni, nem a broiler csirkét, hanem házi jellegűt. Ez könnyebben eladható, 
mint a fácán. A fácánból egy turnust tudunk felnevelni egy évben, de csirkéből akár hármat is 
lehetne. Egy 5-6000 db-os csirkeólat szeretnénk építeni, valamint kifutó udvart is tudnánk 
biztosítani. Ez a csirke állomány könnyen értékesíthető akár élőben, akár frissen kopasztva, 
akár lefagyasztva. A környékbeli vendéglátóhelyek biztos piacot jelentenének. 

Baranyai Endre: 
Egy biztos piacot csak kellene keresni a csirke állományra, nem biztos, hogy a 
vendéglátóhelyek számára értékesíteni tudjuk az egész állományt. 

Mező Gyula: 
Biztos, hogy értékesíteni tudjuk az állományt. De ezek egyelőre csak elképzelések. Ha sikerül 
a piacteret felújítani, a volt takarékszövetkezet épületében szeretnénk kialakítani legalább két 
olyan helyiséget, ahol nyers élelmiszert is lehet tárolni és értékesíteni, ezzel ellátjuk a 
települést. 

Baranyai Endre: 
Ez amiatt is jó lenne, mert ott pár embernek tudnánk munkalehetőséget biztosítani. 

Mező Gyula: 
Van-e még valakinek észrevétele. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
En szeretném megköszönni a magam, családom és ellátottaim nevében az önkormányzattól 
kapott csomagot, amit a közmunkások a két kezükkel készítettek. Nagyon szép és hasznos 
dolgokat kaptunk, kosarat, szőnyeget, krumplit, hagymát és még sok mindent. 
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Mező Gyula: 
Nagyon szívesen. Úgy gondolom, hogy a közmunkaprogram keretében előállított termékeket 
elsősorban a lakosság kell élvezze. 
Megkérdezem, hogy van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása? 

Több hozzászólás nem volt, ezért Mező Gyula polgármester mindenkinek boldog karácsonyi 
ünnepeket kívánt és az ülést bezárta. 

K.m.f. 
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